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1. Kokouksen avaus 
Hirviyhteisluvan vetäjä Jyrki Siirtola avasi kokouksen klo 16.00 toivottaen osanottajat (97 kpl) tervetulleiksi. 

2. Kokouksen järjestäytyminen 
Puheenjohtajaksi kokoukselle valittiin Jyrki Siirtola ja sihteeriksi Kauko Karjalainen. 

3. Kokouksen päätösvaltaisuus 
Kokous on kutsuttu koolle sanomalehti (Lapin Kansa) olleella ilmoituksella.  

4. Kokouksen työjärjestys 
Laadittu esityslista hyväksyttiin kokoukselle työjärjestykseksi. 

5. Sodankylän rhy:n puheenvuoro 
Veikko Vaara kertoi näkemyksiään hirvenmetsästyksestä kaudella 2009 ja käsitteli myös metsästysorganisaation 
mahdollisia muutoksia.  

6. Hirvenmetsästys 2009 
Jorma Lappalainen esitteli metsästyksen kulun tilastojen muodossa. Puiston alueelle on kaadettu 32 aikuista ja 5 
vasaa. Kaatoprosentti 60,6 % on samaa luokka, kuin edellisenä vuonna. Saamatta jäi puistoon 21 aikuista ja 3 vasaa. 
Sodankylän yhteisluvan alueelle on kaadettu 690 aikuista ja 277 vasaa. Hirvistä kaadettiin yksityismaille 231 kpl. 
Saamatta jäi 63 aikuista ja 29 vasaa ja kaatoprosentti 91.3 %. Kaadetuista hirvistä oli uroksia 56.5 %. Pomo-
Vuotson alueelle lisättiin lupia ja ko. alueen pyynti onnistui hyvin olleen oikeaan osunut toimenpide.   

7. Yhteisluvan pyynnistä 
Jyrki Siirtola ja Timo Annala kertoivat tarkemmin omien yhteislupien pyyntitilastoja. Marraskuun alusta sallittuja 
aluevaihdoksia on kysytty muutamien seurueiden toimesta. 

8. Hirvenmetsästys 2009 kritiikki ja kehittäminen 
Jyrki Siirtola kehotti metsästäjiä laittamaan ajan tasalle yksityismaiden vuokrasopimukset. Samoin Jyrki Siirtola otti 
esille haavoitetut hirvet, joita on tullut esille pyynnin yhteydessä. Kauko Karjalainen käsitteli puheenvuorossaan 
työryhmän ajatuksia yhteisluvan sääntömuutos tarpeesta. Työryhmä on käsitellyt tarvittavia sääntömuutoksia ja 
tullut siihen päätökseen, ettei nykyisiin sääntöihin (ohjeisiin) ei tarvita isoja muutoksia. Vaaditaan vain yhteislupaan 
liittyjiltä asiakirjoihin tutustumista ja niissä olevien ohjeiden ja aikarajojen noudattamista. Eniten keskustelua syntyi 
ns. jakojäännöshirvistä ja miten niitä jaetaan eteenpäin.  

9. Hirvenmetsästys 2010  
Metsähallitus on ottanut käyttöön uuden ns. sähköisen lupahakemusjärjestelmän. Tammikuussa (24.1.) mennessä 
ilmoitetaan ne ulkopaikkakuntalaiset, joilla ammuntakoepäivät ovat voimassa 1.5.2010 saakka. Kaikki lomakkeet ja 
hakuohjeet muuttuneet ja hakijoiden kannattaa tutustua yhteisluvan nettisivuilla oleviin hakuohjeisiin. Täydelliset 
ampujaluettelot ja vuokramaatiedot toimitetaan yhteisluvalle 23.4 mennessä. Yhteisluvan hakukokous ja 
valtakirjojen allekirjoitus 28.3. ja asiasta ilmoitetaan tarkemmin kokouskutsulla. 

10. Kokouksen evästykset kaatokiintiöstä 2010 hallitukselle 
Veikko Vaara ja Jorma Lappalainen kertoivat hallituksen linjauksia kaato määristä vuonna 2010. Metsänomistajien 
edustaja Pentti Rytisalo käsitteli lähinnä metsävahinkoja, joita syntynyt huomattavasti peräti 766 ha. Lentolaskentaa 
ei suoriteta tänä vuonna. Metsästäjien kannanottojen mukaan kaatokiintiö oli oltava samaa luokkaa kuin 2009. 
Riistanhoitoyhdistyksen hallitus tekee lopulliset hirvien verotussuunnitelmat havaintokorttitulosten saavuttua. 

11. Yhteisluvan vetäjien valinta 2010 
Vetäjiksi valittiin yksimielisesti Jyrki Siirtola (Sodankylä) ja Timo Annala (Koilliskaira). 

12. Muut asiat (ei ollut) 

13. Kokouksen päättäminen 

Kokous päättyi klo 18.50 ja siirryttiin nauttimaan yhteisluvan tarjoamista kahvista. 

 

 
 
Jyrki Siirtola    Kauko Karjalainen 
puheenjohtaja   sihteeri 


